
 

Protokoll Styrelsemöte 2021-05-11 

 
 
Plats: Digitalt 

Närvarande: Daniel Sjölund, Urban Lindgren, Helen Hanstock, Bernt Åkerlund, Tomas 
Kristoffersson, Lotta Nilsson och Erica Johansson. 

 

1. Mötets öppnande 
Daniel Sjölund hälsade alla välkomna till dagens möte. Erica Johansson valdes till mötets 
sekreterare och Urban Lindgren att justera dagens protokoll. 

2. Förra mötets protokoll 
Protokoll från styrelsemöte den 12 april gicks igenom. 

Angående kompensationsstöd från SOFT behöver vi lämna in uppgifter från JHOF senast den 16 
maj. 

Urban har tagit fram ett förslag för stöd till skidorienteringsarrangörer (Bilaga 1). Mötet 
godkände förslaget. 

Ulf Lindqvist, ÖOK tar över som ansvarig för brobyggarna efter Lotta. 

Protokollet lades till handlingarna. 

3. Ekonomi 
Inget att rapportera. 

4. Utbildning 
Inget att rapportera. 

5. Brobyggarna 
Lotta gör en överlämning till nya brobyggaransvarige Ulf Lindqvist. 

6. Ungdom 
2 maj kallade Martin Ohlsson till ett möte angående J/H ungdomscup. Cupen är fortfarande 
tänkt att genomföras som planerat, dock kommer det inte att vara lottade starttider vid första 
deltävlingen den 18 maj. 

För närvarande är det en mycket aktiv ungdomsverksamhet, ÖOK och OK Storsjön rapporterar 
att man har ca 100 ungdomar var på ungdomsträningar. Litsbygden startade upp nybörjarkurs 
förra veckan och hade nästan 40 deltagare. 

7. Info orienteringsförbundet 
Inget nytt att rapportera från SOFT. Däremot har Daniel blivit kontaktad av Jan Näslund (SOFT:s 
styrelse) som vill undersöka hur ser ut i distrikten och hur det lokala förbundet arbetar för att 
öka orienteringsverksamheten. 

8. Rekommendation Corona 
Rekommendationer uppdateras fortlöpande på SOFT:s hemsida. Arrangemangen i distriktet 
följer de rekommendationer som finns. 

9. Mötet om vision 
Vi hade ett digitalt möte lördag den 24 april där vi inledde arbetet med att ta fram en vision för 
JHOF. Daniel sammanställer de olika delar i visionen som finns så här långt och presenterar det 
vi nästa möte. 
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10. O-ringen 

O-ringen är planerat att genomföras i Åre 2023 eftersom arrangemanget i Uppsala flyttats till 
2022. I Åre innebär flytten i tid att etapperna som var planerade till Åre Björnen förmodligen 
kommer att arrangeras i Järpen och Ånn i stället. 

11. Nästa möte 
Nästa möte genomförs 8 juni kl 17:30. 

12. Övriga frågor 
Bernt informerade om tävlingsprogrammet. Vålådalens 3-dagars kan inte genomföras i 
Vålådalen p g a avslag i tillståndsfrågan. Istället planeras att arrangera en tredagarstävling i 23-
25/6 i Åretrakten. Just nu är den tävlingen inlagd som en närtävling i Eventor, Bernt tar kontakt 
med SOFT för att försöka uppgradera tävlingarna till nationell status. DM ultralång i början av 
juni i Åsarna kommer inte att arrangeras. I övrigt är tävlingsprogrammet fastslaget som 
planerat. 

Mötet beslutade att markansvarige Ola Lindgren tar kontakt med SOFT angående överklagan 
av tillståndsärendet i Vålådalen. 
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Urban Lindgren 
Justerare 

  



Bilaga 1 

Förslag Skidostöd JHOF 
 

Bakgrund 

Idag deltar ca 30 personer per tillfälle i skidorientering. Kostnaden att arrangera skidorienteringar är 

högre främst då nyttjandet av skoter för spårdragning kostar extra (Torgny är förberedd för att dra 

lite siffror). Vi har alltså ett litet deltagarantal och höga kostnader varför det blir förlust för både 

arrangerande klubb och Torgny personligen. 

Vi vill att det blir fler deltagare och då blir ekonomin bättre. Men tills vi lyckats med detta behövs 

ekonomiskt stöd. 

Motivering: 

Vi vill behålla och utöka skidorienteringen i distriktet. 

Önskade beslut: 

Att JHOF ger ett ekonomiskt stöd som beslutas om årligen. Stödet ska gå till arrangerande förening. 

Att JHOF verkar för att minst två introduktionskvällar i skidorientering genomförs 2021 av klubbarna. 

Målgruppen är främst Om ekonomiskt stöd behövs för detta så bör JHOF även besluta om detta. 

Resonemang från JHOF 

Bidraget får inte bli ett sätt för klubbarna att tjäna pengar på arrangemang  

Bidraget får inte bli ett sätt för klubbarna "att slippa tänka på kostnader"  

Rena träningsarrangemang bör vara klubbarnas egna intresse och därmed inte bygga på bidrag från 

JHOF 

Förslag till bidragsform  

1. Bidrag från JHOF söks i efterhand och baseras på verkliga kostnader för att uppnå 

 "nollresultat"  

2. JHOF avsätter en summa i budgeten, förslagsvis 10000kr/år för bidrag till Skidoarrangemang  

3. JHOF ger en rekommendation att startavgiften bör vara minst 60kr för ungdom och 120kr för 

 vuxna vid vanligt arrangemang och 100 resp 175kr vid DM 

4. Bidragsansökan behandlas av JHOF styrelse 

 


